
Zápis z jednání kolegia děkana Přírodovědecké fakulty UJEP dne  11. 12. 2007 
 
Přítomni:  doc. Novák, Mgr. Balej, doc. Pavlík, dr. Kořínková, dr. Moravec, doc.   
                 Hajer, doc.Eisenmann,  prof. Nezbeda, ing. Lauterbach, dr. Sýkorová Dvorníková. 
Omluveni: doc. Anděl 

 

1. Děkan informoval o nejdůležitějších bodech z jednání kolegia rektorky ze dne 4. 12. 
2007: 
- Kampus – dojde k přehodnocení Dlouhodobého záměru UJEP, v roce 2008 bude 

vypracována projektová dokumentace na budovy, jejichž součástí je budova „A“, 
kde má být umístěna naše fakulta, 

- v rozpočtu UJEP na rok 2008 se počítá s výraznou podporou subjektů, které mají 
doktorská studia, 

- informace z AK – celkově UJEP nedopadla dobře, v příštím roce bude zahájeno 
hodnocení celé univerzity. 

2. Děkan dále informoval: 
- jednání Akreditační komise v 11/2007 o doktorském studijním programu, který 

podávala katedra matematiky, bylo přerušeno. 
- Rada vlády pro VaV kritizuje výsledky vědy a výzkumu (publikace, patenty), chybí 

světové výsledky. Chystá se reforma podle které mají být podporovány instituce dle 
již dosažených výsledků, zjednodušit administrativu, zajistit excelenci VaV . 

- Probíhají jednání o možné spolupráci s gymnáziem v Jateční ul., návrhy na rozšíření 
výuky přírodních věd. 

- Mgr. Karina Kořínková, Ph.D. abdikovala na svojí funkci proděkanky pro studium, 
děkan jí poděkoval za vykonanou práci. Dr. Kořínková bude svou funkci vykonávat 
do doby jmenování nového proděkana. 

- Za sobotní výuku v kombinovaném studiu biologie budou vyučujícím vypláceny 
odměny 100,- Kč za odučenou hodinu. 

- Vedení univerzity podporuje myšlenku společných laboratoří v Kampusu. Vedení 
PřF povede v tomto směru jednání s fakultami, kterých se spolupráce týká. 

- Vedoucího katedry geografie doc. Anděla po dobu jeho nemoci do konce roku 2007 
bude zastupovat Mgr. Balej. 

3.  Proděkanka Kořínková informovala z porady u prorektorky Chvátalové: 

         -   Směrnice o mobilitě studentů - uznávání kreditních bodů z výjezdů studentů bude 
              opět přepracována, 3. verze bude k dispozici v lednu 2008 
         -   17. 11. proběhl „Den otevřených dveří Poradenského centra“ – malá návštěvnost,  
              konstatována nutnost přejmenování pro veřejnost 
         -   na jednotlivých katedrách je nutné dostatečně zpřístupnit pokyny ke směrnici o     
             Zveřejňování závěrečných prací studentů UJEP 
         -   pozitivní výsledky hodnocení kvality výuky budou zveřejňovány v univerzitním  
             Zpravodaji. 

4.  Proděkan Balej informoval: 
-  Inzerát na výběrové řízení na obsazení akademických míst vyšel 30. 11. 2007   

v Lidových novinách, do 31. 12. 2007 je možné podávat na zaměstnanecký odbor       
přihlášky (pí Veselá). 

-  Operační programy – Ministerstvo průmyslu a obchodu vydalo výzvy pro veřejné 
vysoké školy, vedení fakulty se jimi bude dále zabývat. 

-  95 % informace - rozvojové projekty podávané na rok 2008 budou přijaty.  
-  Přístup do stávajících databází informačních zdrojů bude v roce 2008 zachován. 

 



5. Proděkan Pavlík informoval z porady u prorektora Loučky: 
- Do 14. 12. 2007 je stále možnost podávat návrhy do komisí GAČR (pí Lehmanové), 
- 4. 2. 2007 proběhnou oponentní řízení projektů FRVŠ, 
- RNDr. Milan Jeřábek,Ph.D. z katedry geografie podal projekt do 7. Rámcového 

programu. 
- V edici Acta Universitatis vyjde PřF 1 titul. 
- Akce „Dny vědy“ v příštím roce je plánována na konec dubna, vedení PřF s jarním 

termínem souhlasí. 
- Diskuse o stimulaci akademických pracovníků, udělení odměny při získávání 

projektů, za dokončené doktorské studium, dokončení habilitace a získání 
profesorského titulu. 

6. Proděkan Pavlík informoval z porady u prorektorky Vomáčkové: 
- Na UJEP došlo k poklesu počtu výjezdů studentů v rámci ERASMU, výjezdy 

na různá pracoviště ne pouze na vysoké školy. V únoru bude informační 
schůzka pro studenty. 

- V rámci ERASMU lze nově vysílat na praxe do zahraničí i doktorské studenty.  
- Pod hlavičkou ERASMU mohou vyjíždět i akademičtí pracovníci, kontaktní 

osobou na rektorátě je Mgr. Tomková. 

7. Proděkan Pavlík informoval: 
- Byla jmenována komise Interní grantové agentury, které bylo předloženo 6 

návrhů.   
      Fakulta do projektů vloží 100 tis. Kč. 
- Nutnost aktualizovat Dlouhodobý záměr na rok 2008 z hlediska vědy a 

výzkumu. 
- Vedoucím kateder byl zaslán návrh směrnice o ediční činnosti, připomínky je 

možno proděkanovi zaslat do 14. 12. 2007. 
- Ceny rektora v letošním roce na naší fakultě získali:  

             student doktorand Mgr. Petr Malinský – 1. místo 
             akademický pracovník do 35 let RNDr. Martin Švec,Ph.D. – 1. místo 
             akademický pracovník za vědeckou a výzkumnou činnost Doc. RNDr.      
             Stanislav Novák,CSc. – 2. místo. 

8. Tajemník 
- Směrnice k zadávání veřejných zakázek bude připomínkována, 
- Je připravována rovněž směrnice o doplňkové činnosti a materiál týkající se 

přípravy, schvalování a realizace  projektů 
- Připomínky k návrhu směrnice k zadávání veřejných zakázek a metodickému 

pokynu lze zaslat do 15. 12. 2007. 
- Ze sociálního fondu se od příštího roku začne platit penzijní pojištění 

zaměstnancům s úvazkem 0,5 a více. 
- Na den 31. 12. 2007 rektorka UJEP vyhlásila „Rektorské volno“ pro 

akademické i neakademické pracovníky. 
- Dne 10. 12. 2007 proběhla první společná porada neakademických pracovníků. 

Obdobné porady budou organizovány dle potřeby i nadále  
- Od ledna se na PřF změní dodavatel dovážených obědů. Obědy budou 

dodávány za stejných podmínek. 
- Vedení pověřuje tajemníka k vyvolání jednání o výměně nefunkčních ventilů topení 

v budově kateder. 

9. Dr. Sýkorová Dvorníková informovala: 
- Předvánoční setkání pracovníků PřF se koná 17. 12. od 17 hodin na Bowlingu 

na Klíši. Od 18 do 20 hodin je zamluveno 6 drah. 
- Předložila ukázky novoročenek PřF zahrnujících peněženkové kalendáříky. 
- Diskutovala otázku distribuce čísla září-říjen časopisu „Scientific American“. 



 
9. Různé: 

- Prof. Nezbeda nadnesl problém úniku informací o výši odměn z velikosti 
příspěvků odborům. Tajemník zjistí na vedení UJEP jak je tato situace 
ošetřena.  

- Zápisy z kolegií děkana a porad vedení budou v budoucnu rozesílány pouze 
elektronicky. 

- Prof. Nezbeda upozornil na problém s nárůstem hodin pro vyučující na katedře 
informatiky. 

- Příští kolegium děkana bude 8. 1. 2008 ve 13 hodin. 
               
 
 
 
 
                                                                                Doc.RNDr. Stanislav Novák,CSc. 
                                                                              Děkan přírodovědecké fakulty UJEP               
 
 
 
 
 
 
Zapsala: Y. Jůzová 


